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1. Inleiding. 

Als bewoners aangrenzend aan het natuurgebied Bilwijk willen graag de raad hiermee van extra 

belangrijke informatie voorzien tijdens het actualiteitendebat. Om hiermee alsnog de juiste beslissing 

te kunnen maken. 

 

2. Algemene opmerking. 

Als bewoners hebben wij het afgelopen jaar het gebied nauwlettend in de gaten gehouden. Hierin 

hebben wij zelf kunnen zien en ook kunnen lezen in verschillende bronnen hoe belangrijk dit gebied 

is voor de weidevogels. Daarnaast is het een belangrijke ecologische verbinding tussen natuurgebied 

De Hoge Boezem en de Reeuwijks plassen. Dit geeft ons nog meer vragen waarom de raad (op een 

enkele partij na) heeft ingestemd met Amendement A19-15: Ontgrenzen deel ten zuiden van de kern 

Haastrecht. 

3. Ontgrenzing (indeuking). Van natuur naar agrarisch met waarden. 

De praktijk laat zien dat dit deelgebied zijn functie in het NNN niet kan vervullen als agrarisch met 

waarden (en al zeker niet als wonen), maar enkel als natuur. Vooral omdat in het “Memo gevolgen 

ontgrenzen NNN-gebied ten zuiden van Haastrecht (Achterpoort)” d.d. 8 november 2018 te lezen is 

dat het voorstel tot gevolg heeft dat de doelstelling kruiden- en faunarijk grasland en de 

weidevogeldoelstelling voor het gebied niet worden behaald.  

 

Dit komt ook terug in het bestemmingsplan Bos en Water (2010) waarin de ecologische verbinding 

tussen natuurgebied De Hoge Boezem en de Reeuwijkse Plassen als zeer belangrijk wordt genoemd. 

Tevens is dit onderbouwd in een interview in de Waardvogel (april 2020) door Stichting Zuid-

Hollandslandschap (zie bijlage). Deze informatie is totaal niet te stroken met de informatie van de 

zogenaamde ecologische onderbouwing bijhorende bij Amendement A19-15 waarop de raad is 

geïnformeerd. 

 

4. Conclusie 

Het gebied kan zijn ecologische functie binnen het NNN als agrarisch met waarden niet voorzien. 

Gezien het verjagen van vogels (met honden en auto’s), onklaar maken van nesten en het vroegtijdig 

maaien (’s nachts) tot de realiteit behoren. De ambitie van de raad (het college heeft immers de raad 

Amendement A19-15 onraden) om dit gebied later tot bestemming wonen aan te merken draagt hier 

al helemaal niet aan bij. 

 

Wanneer dit gebied als natuur (zoals oorspronkelijk beoogd) zal worden aangemerkt zullen dit soort 

praktijken verleden tijd zijn. Waardoor de ecologische route, de weidevogelstand en de bijhorende 

ambities van het NNN wel tot zijn recht komen. 

 

O.i. heeft de raad door summiere/onjuiste informatie een verkeerde keuze gemaakt. Er is zelfs geen 

volledige en/of inhoudelijke ecologische analyse gedaan. 

 

Hiermee adviseren wij de raad (net als het college toentertijd) het NNN tot zijn recht te laten komen 

en Amendement A19-15 alsnog af te wijzen voor het behoud van natuur en weidevogels. 



 

 

5. Bronnen en beeldmateriaal. 

Wij verschaffen de raad hierbij graag met bronnen en beeldmateriaal ter verduidelijking.  

 

 
Maaien 18 mei 2020 (overdag en in de nacht) 

 

 

Weidevogels in gebied (2020) 
 

  



Bijlage 1: Interview Waardvogel – Stichting Zuid-Hollandslandschap 

 

 


